
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pro klienty            

máme auto      


 

 

 

 

 

 

 

Setkaly se známé z vily a léčebny. 

 

 

 

Průzkum spokoje-

nosti zaměstnanců. 

Čtěte ve zpravodaji. 

   SSS   nnnááámmmiii   nnneeennnííí   nnniiikkkdddooo   sssááámmm         
     Zpravodaj Domova pro seniory Vila Maria a Domu ošetřovatelské péče      

     v Dolním Rychnově                               Červenec 2009 

 

NNNaaa   ZZZaaahhhrrraaadddnnnííí   ssslllaaavvvnnnooossstttiii   tttaaannncccooovvvaaalllaaa   

řřřeeedddiiittteeelllkkkaaa   llléééčččeeebbbnnnyyy   sss   pppaaaccciiieeennntttyyy                              

iii   zzzaaammměěěssstttnnnaaannnccciii...   



Napsali nám 

V Domě ošetřovatelské péče se po operaci léčila paní Ludmila 

Kocmichová. Její dcera, paní Květuše Šteklová, napsala do léčebny 

socioterapeutce Jarce Chvistkové děkovný dopis. Z něj vyjímáme: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Převzali jste všichni za nás veliký úkol, mamku po těžké 

zlomenině po operaci a vy jste ji v osmdesáti sedmi letech 

rozchodili. Úžasné! V nemocnici nám dali poukaz na berle a 

třetí den po operaci řekli, že maminka může jít domů. Vůbec 

jsme si nedovedli představit, jak se budeme o maminku starat. 

Jak ji budeme koupat, cvičit, vozit do dia-poradny, na 

rentgen... Kamarádka mi řekla: Zavolejte do Rychnova, a měli 

jsme štěstí. Místečko bylo a během hodiny byla mamka 

převezena k vám. Když jsem do Rychnova poprvé jela, nevěděla 

jsem vůbec, co uvidím. Ale mamku jsem našla obloženou 

polštáři s úsměvem na tváři. Ani slovíčko zloby, kam jsme jí to 

dali. Moc se nám líbilo, že byli všichni pacienti v "civilu", 

neleželi v pyžamu v posteli. Že cvičili, zpívali a že jste pro ně 

vymýšleli malování a jiné tvoření.   

Opravdu jsme byly s mamkou velice spokojené. Všechny jste byly 

milé, obětavé a laskavé…                               Květuše Šteklová 

 

Paní Kocmichová se na 

rozloučenou s léčebnou 

vyfotila se svou dcerou  

u krásně rozkvetlého 

kaktusu, který se jí 

velmi zalíbil. 



Vivat Vivaro!                          

Klienti jezdí na výlety 

S letošním létem začal provoz 
automobilu, který firma pořídila 
pro výjezdy klientů a pacientů. 
Auto Opel Vivaro je upraveno tak, 
aby v něm mohli být přepravování 
i vozíčkaři - ze zadu má 
nájezdovou rampu, po níž 
doprovodný personál vytlačí do 
vozu vozíčkáře. V zadní části auta 
je speciální úprava pro uchycení 
invalidních vozíčků.  

"Chceme s klienty pravidelně 
vyjíždět na výlety a kulturní akce 
mimo zařízení," uvedla ředitelka 
Magdaléna Scholzová.  

Jak dodala, pro klienty to má 
především sociální přínos - 
poznávají okolí Dolního 

Rychnova, mohou se obohatit o 
nové zážitky a pociťují, že jsou 
součástí dění a událostí 
sokolovského regionu tak, jako 
každý občan. Křest v terénu měl 
vůz předposledního května, kdy 
klienti vily navštívili divadlo. 
Shlédli tam představení Legenda 
o křídovém kruhu.  V červnu a v 
červenci se vila s vozem vydala 
na dvě kulturní léta - takto shodně 
se jmenovaly programy v 
Sokolově na Starém náměstí a v 
Královském Poříčí na statku 
Bernard. Mezi tím vůz využila i 
léčebna k návštěvě pacientů v 
Domově pro seniory v Kynžvartu.   

                                    msch,ak 



Pacienti léčebny navštívili své známé               

v Domově pro seniory v Kynžvartu 
Dostali jsme do 

Domova 

ošetřovatelské péče 

pozvání na "Den 

otevřených dveří" z 

Domova pro seniory v 

Kynžvartu. 

Do tohoto zařízení 

odchází i někteří naši 

pacienti, a tak bylo 

rozhodnuto pozvání 

přijmout. 

V sobotu 20.června 

odpoledne jsme 

nasedli do našeho 

nového a čerstvě pro 

potřeby vozíčkářů 

upraveného minibusu. 

Nastalo velké 

"kšírování" vozíčku s 

paní Šollovou, první 

vozíčkovou pasažérkou 

z DOP. Po vysouvacích 

se schůdcích nastoupil 

zbytek dámské 

výpravy: paní Vacková, 

Bendáková a 

Kocúrová. Řidička a 

velitelka vozu Dagmar 

překontrovala všechny 

pasy, popruhy a 

vyrazily jsme směr 

Kynžvart. 

Projely jsme 

krásnou přírodní 

scenérií Kladské a brzy 

jsme dojely na místo 

určení DpS Lázně Kynžvart. Přivítala nás sociální 

pracovnice a usadily jsme se v pěkně upravené 

předzahrádce domu. 

Vystoupení učinkujících jsme sledovaly při 

kafíčku a koláčcích a zároveň okukovaly, jestli v 

okolí neuvidíme známé tváře. Sešlo se nás 

několik, paní Šollová s paní Vackovou se např. 

setkaly se svojí bývalou sousedkou na pokoji, a 

tak povídání a vzpomínky nebraly konce. Na 

závěr došlo i na mládí v Sokole a zpěv sokolské 

hymny. 

Po rozloučení s Kynžvartem jsme se zase 

všechny poskládaly do auta, spoutaly vozík i 

sebe a vyrazily "domů". Cesta zpět byla veselá, 

probíraly jsme zážitky ze shledání, předávaly 

jsme si nové znalosti "košilatých" písní a před 

DOPem došlo i na tradiční Sláva, nazdar výletu. 

Výlet se opravdu podařil, nejen že splnil 

očekávání pacientek v setkání s přáteli a 

příjemné chvilky s nimi, byl pro pacienty přínosný 

ve změně každodenního stereotypu a tím tedy 

dalším malým krůčkem ke zlepšení stavu.  

A o tom to je...  

                 Bohumila Lídlová, socioterapeutka 

V Kynžvartu nás pohostili koláčky. 


